
 

 
Concept verslag commissie Sociaal Domein 
Openbare commissievergadering 16 september 2024 
 
Deelnemers: 
Voorzitter  :  Chrétien Jamin 
Commissie griffier : Edith Theunissen 
Leden   :  Ron Ubags (AB), Nelly van de Venne (AB), Lizette Lemmens (AB),  

Gertie Silverentand (VSP), Wendy Pachen (VSP), Hilde Baaij (PGP), 
Janneke van der Linden (PGP), Nelleke Gilissen (VVD), Mariëlle  
Smeets (VVD), René van Rijn (VVD) en Jef Pluijmen (CDA)  

College : wethouders Niels Dauven en Jef Kleijnen 
Ambtelijk : Marion Janssens (beleidsmedewerker Sociaal Domein)  

(tot 19.55 uur) 
Externen  : --- 
 
Nummer Behandeling agendapunt 
1. 
 

Opening en mededelingen. 
 
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet iedereen van harte welkom - ook 
de bezoeker op de publieke tribune - en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht. Vanwege een technische storing was deze vergadering 
niet via de livestream te volgen. De geluidsbestanden zijn per agendapunt wel 
terug te luisteren.  
 
Mededeling wethouder N. Dauven inzake update uitkomst overleggen met SV 
Geuldal over voorkeur vereniging van in stand houden van twee 
sportcomplexen en de betekenis voor het sportcomplex in Schin op Geul.  
 
Reactie lid N. Gilissen. 
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Voorwaarden KNVB ten aanzien van afmeting velden. 
• Afmetingen bestaande velden en Frits Prinsenveldje complex Schin op Geul. 
• Noodzaak tot verwerven gronden en/of verleggen ’t Siepke (zijbeek) om te 

kunnen voldoen aan voorwaarden KNVB: waarschijnlijk geen medewerking 
van Waterschap en provincie Limburg. 
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2. 
 

Vaststellen van de agenda. Aanmelden punten voor de rondvraag. 
 
Voor het agendapunt spreekrecht burgers is geen aanmelding ontvangen. 
 
De voorgestelde agenda wordt vastgesteld. 
 
Door de fracties AB, VSP, PGP en VVD zijn vragen voor de rondvraag ingediend. 
Het overzicht is in iBabs geplaatst. De vragen worden behandeld bij 
agendapunt 10. 
 

3. 
 

Spreekrecht burgers (via schriftelijke e/o mondelinge inbreng). 
 

Zoals aangegeven is voor het spreekrecht geen aanmelding ontvangen. 
 

4. Vaststellen van het verslag van de commissie Sociaal Domein van 13 mei 2024. 
 
Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn vooraf geen op- of 
aanmerkingen ontvangen.  
 
Aanvullende vraag lid J. Pluijmen inzake agendapunt 13.a brief (69) van 
Belangenbehartiging Alzheimer Nederland inzake focusbrief voor gemeenten 
en update bij actiepunt SD 32b. 
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Voorbarige eerste reactie tijdens commissie SD 13 mei 2024. 
• Overweging college voor niet opstellen beleidsplan en uitvoeringsplan. 
• Afronden dementiescan en vormgeven plan van aanpak in 2025 om te 

komen tot dementie vriendelijke gemeente. 
• In samenspraak met Universiteit Maastricht en Alzheimercentrum Limburg 

meedoen aan campagne ‘Wij zijn het medicijn’ (zelf spelen rol in onze 
gezondheid). 

 
Reactie lid J. Pluijmen. 
 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

5. 
 

Actielijst. 
 
De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. Conform afstemming 
in het presidium zijn eventuele vragen over deze actielijst via de rondvraag 
ingediend. De wethouders hebben geen aanvullende zaken te melden. 
 
Punt orde lid N. Gilissen over mogelijkheid tot stellen vragen. 
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De voorzitter wijst op de afspraak in het presidium dat de vragen over de 
actielijst via de rondvraag kunnen worden ingediend. 
 
Reactie lid N. Gilissen. 
 

6. 
 

Voorstel college betreffende vaststellen Lokale Inclusie Agenda. 
 
Inbreng eerste termijn leden R. Ubags, G. Silverentand, H. Baaij, N. Gilissen en 
J. Pluijmen. 
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Lokale invalshoeken, landelijk beleid en vanuit VNG opgericht projectteam 

Iedereen Doet Mee. 
• Toepassen auditieve en/of visuele vormen van communicatie richting 

inwoners op gemeentelijke website 
• Meer budget vergen vormgeven auditieve of visuele vormgeving in 

bijvoorbeeld Mazjerang. 
• Nader bekijken alternatieve vormen van communicatie naast gemeentelijke 

website door interne klankbordgroep. 
• Financiële risico’s en streven tot werken binnen bestaande budgetten: extra 

kosten vanwege toepassen auditieve en/of visuele vormen van 
communicatie richting inwoners. 

• Ten aanzien Ongehinderd opgestelde kosten/baten analyse: college komt 
hierop terug tijdens begrotingbehandeling november 2024, voorjaar 2025 
volgt separaat voortel (verwerkt op raadsplanner 2025). 

• Benaderen Huisartsen, opbouwwerker en beweegmakelaar voor deelname 
in klankbordgroepen. 

• Beperkte invloed gemeente reden voor niet meenemen onderwijs in 
voorliggende nota. 

• Opdracht Rijksoverheid om te werken aan inclusief onderwijs door scholen: 
terugkoppeling ondernomen acties via overleg schoolbesturen Maastricht-
Heuvelland. 

• Daar waar nodig verbinding zoeken met gemeentelijke Jeugd- en 
Onderwijsbeleid. 

• Toegankelijkheid nieuwbouw Samenwerkend Kindcentrum Berg en Terblijt. 
• Op 4 november a.s. geplande ervaringsronde met Ongehinderd en 

beschikbaarheid alleen overdag van deelnemers vanuit Ongehinderd. 
• Vermelding toegankelijke attracties en horecagelegenheden op 

gemeentelijke website onder kopje Toerisme: geldt ook voor eigen 
inwoners LIA wordt aangepast. 

• Aanspreken horecagelegenheden op bereikbaarheid en uitbreiden huidige 
geschreven menukaarten: niet voorhanden zijn wettelijk kader voor 
aanspreken horecagelegenheden, creëren bewustwording bij lokale 
ondernemers via uitgifte handreiking. 
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• Begrijpelijk schrijven door gemeentelijke organisatie: training medewerkers 
begrijpelijk schrijven van externe communicatie in 2025, voorbeelden van 
controle door afdeling Communicatie en informeren medewerkers over 
mogelijkheden van o.a. inzetten digitale instrumenten via de 
medewerkersnieuwsbrief. 

• Gebruik BuitenBeter app ter voorkoming belemmeringen in het fysieke 
domein. 

• Inclusie/toegankelijkheid bij nieuwe projecten, voldoen aan landelijke 
normen: mogelijkheid tot kenbaar maken wensen en ideeën, indien 
mogelijk meenemen in projectontwerp. 

• Handhavend optreden bij foutparkeren, meenemen hotspots in 
controlerondes Boa’s: moeilijk beïnvloedbaar zijn gedragingen van mensen  

• Verkennen mogelijkheid tot voorleggen separaat voorstel over verlagen 
kosten gehandicapten parkeerkaart. 

• Relatie LIA en gemeenschapshuizen: opgestelde kosten/baten analyse 
gemeenschapshuizen, college komt hierop terug tijdens begrotings-
behandeling november 2024, voorleggen separaat voorstel 1e helft 2025 
(verwerkt op raadsplanner 2025). 

• Geldmaat: verwijzing naar antwoordbrief art. 32 vragen fractie VSP 
(nummer 2024 10), voornemen Geldmaat tot aanpassen geldautomaat bij 
Albert Heijn voor mensen met beperking.  

 
Reactie leden H. Baaij en J. Pluijmen. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 

7. Voorstel college betreffende toestemming wijziging Gemeenschappelijke 
Regeling Sociale Zaken Maastricht-Heuvelland gemeenten. 
 
Inbreng eerste termijn lid J. Pluijmen.  
 
Geen inhoudelijke vragen vanuit commissie waarop reactie college gevraagd 
wordt.  
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
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8. 
 

Bespreekpunten: 
 

8.a Brief (139) van Nationale Ombudsman, de Kinderombudsman en de 
Veteranenombudsman inzake jaarverslag 2023 Burgerperspectief: Een manier 
van doen. 
 
Inbreng lid J. Pluijmen. 
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Verbeteren voorzieningen voor minder digitaal vaardige inwoners: 

verwijzing naar behandeling agendapunt 6. 
• Naar aanleiding van de verzonden brief inzake parkeerevaluatie 

parkeervergunninggebieden ontvangen telefonische en schriftelijke 
reacties. 

• Onder de aandacht brengen via Lokale Inclusief Agenda 
 
Schriftelijke aanvulling griffie: de gevraagde handreiking ‘Ombudsman als 
hulptroep van de gemeenteraad’ is als bijlage aan het verslag toegevoegd. 
 

9. 
 

Gewestelijke aangelegenheden. 
 
Mededeling wethouder N. Dauven inzake: 
• Stand van zaken second opinion ‘om niet’ verkrijgen tenniscomplex Berg 

en Terblijt. ‘Om niet’ verkrijgen juridisch niet mogelijk.  
• Als eerste stap wordt tenniscomplex in overleg met vereniging getaxeerd.  

 
Wethouder J. Kleijnen heeft geen zaken te melden. 
 

10. 
 

Rondvraag. 
 
Door de fractie AB heeft de volgende vraag ingediend: 
 
Tarieven gehandicapten parkeerplaatsen 
De fractie AB verneemt graag van de portefeuillehouder hoe het komt dat er 
tussen de omliggende gemeenten zo’n grote verschillen bestaan in de tarieven 
van gehandicapten parkeerplaatsen. 
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Doorrekenen tarief uitvoerende instantie voor uitvoeren medische keuring 

aan aanvragers/inwoners. 
• Kosten medische keuring en verstrekken gehandicapten parkeerkaart  

€ 220,00. 
• Kosten verlenging gehandicapten parkeerkaart € 37,50. 
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• Aantal uitgegeven (nieuwe aanvragen + verleningen) gehandicapten 
parkeerkaarten op jaarbasis. 

• Advies keuringsarts over duur van afgifte gehandicapten parkeerkaart, met 
vermelding wel/geen noodzaak tot herkeuren. 

• Voordelen parkeren met gehandicapten parkeerkaart, uitzondering geldt 
voor gehandicapten parkeerplaatsen in parkeergarages en -plaatsen met 
slagboom. 

• Oproep tot stellen verdiepende vragen aan wethouder K. Rouwette in 
commissie ED 18 september 2024. 

• Opvolgen adviezen keuringsarts. 
 
Reactie lid G. Silverentand. 
 
Aanvullende beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Opvolgen adviezen keuringsarts. 
• Mogelijkheid tot toepassen begunstigend beleid (hardheidsclausule) door 

college bij grensgevallen. 
 
Door de fractie VSP zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Tarieven gehandicapten parkeerkaart 
Via de pers lazen wij dat de prijzen van de invalide kaarten zoveel verschilt in 
de diverse gemeenten. 
• Waarom is deze kaart in Valkenburg aan de Geul zoveel duurder dan in 

andere gemeentes? 
 
Zie de beantwoording van wethouder J. Kleijnen bij de door de fractie AB 
ingediende rondvraag. 
 
Stimuleren individueel buitensporten (actiepunt SD 14)  
In de actielist staat dat de gemeente met de buitensportverenigingen gaat 
overleggen over het stimuleren van deze sporten. 
• Hoe is de reactie van deze verenigingen? 
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Uitkomst inventarisatie door verenigingen ondersteuner: wordt later dit jaar 

opgepakt door verenigingen ondersteuner. 
• Realisatie kwiek beweeg route rondom Sevagram. 
 
Reactie lid J. Pluijmen. 
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Door de fractie PGP zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Wachttijden huishoudelijke hulp (relatie met actiepunt SD 27) 
• Wat zijn de actuele wachttijden voor Huishoudelijke Hulp? Wij hoorden 

bijvoorbeeld een verhaal van een meneer die 9 maanden zou moeten 
wachten. 

 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Stand van zaken wachtlijst voor huishoudelijke hulp. 
• Onderscheid tussen urgent en minder urgent wachtenden. 
• Oproep aan wachtenden voor maken melding bij Wmo-loket over lange 

wachttijd voor kunnen beoordelen urgentie. 
 
Reactie lid H. Baaij. 
 
Opzetten voedselbank 
Deze zomer stond op Heuvelland Vandaag dat de gemeente Eijsden-Margraten 
in overleg wilde met buurtgemeenten over het opzetten van een voedselbank. 
Ook met Valkenburg. Nu schiet dat qua afstand natuurlijk niets op voor onze 
inwoners, maar al jaren vragen wij aandacht voor het feit dat zo weinig 
inwoners van Valkenburg aan de Geul gebruik maken van de Voedselbank en 
dat dit ons inziens - en die geluiden horen we bijvoorbeeld ook van de 
Vincentiusvereniging - komt door de afstand.  
• Heeft de wethouder inmiddels contact gehad met gemeente Eijsden- 

Margraten en zo ja, wat is daar de uitkomst van?  
• Is de wethouder bereid om de mogelijkheid van een voedselbank 

bezorgdienst te onderzoeken? Dat dus eens per week een busje rijdt de 
voedselbank in Maastricht en de pakketten rondbrengt in onze gemeente. 

 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Tot dusver geen benadering door gemeente Eijsden-Margraten. 
• Op korte termijn plaatsvinden ambtelijk overleg over gezamenlijk 

uitgiftepunt van de voedselbank. 
• Vervoersproblemen: onderzoeken maatregelen voor oplossen 

vervoersarmoede, o.a. via gratis openbaar vervoer voor inwoners met laag 
inkomen (eventueel in combinatie met initiatief vanuit provincie), college 
komt hierop terug tijdens de begrotingsbehandeling in november 2024.  

 
Klussendienst (actiepunt SD 36) 
Wij lezen dat er geen klussendienst gestart wordt. Deze vraag is oorspronkelijk 
gesteld door VSP en PGP haakte daarbij aan.  
• Kan de wethouder toelichten waarom dit besluit zo genomen is?  
• Is er een andere mogelijkheid om mensen te helpen met eenvoudige 

klussen? 
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Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Eigen verantwoordelijkheid inwoners. 
• Mogelijkheid tot inschakelen hulp van vrienden, kennissen of familie. 
• Niet in het leven roepen gemeentelijke klussendienst. 
• Nagaan mogelijkheid om via Bureau Burgerkracht en opbouwwerker de 

vrijwilligers te enthousiasmeren. 
• Mogelijkheid tot inschakelen klussenbedrijf via Envida voor leden: kosten 

voor rekening betrokkenen. 
 
Reactie lid H. Baaij. 
 
Regionale Vrijwilligerscentrale 
De Regionale Vrijwilligerscentrale is per 1 januari 2024 opgeheven. Op de 
website wordt verwezen naar het mailadres info@valkenburg.nl 
• Hoeveel vragen over vrijwilligerswerk zijn daar in het eerste half jaar 

binnengekomen en hoe zijn die afgehandeld?  
• In 2019 is met veel bombarie WeHelpen gelanceerd als nieuwe lokale 

vrijwilligerscentrale. Hoe komt het dat Wehelpen niet meer bestaat ofwel 
niet wordt vermeld op de site van de gemeente met de info: Wil jij iemand 
helpen of zelf om hulp vragen?  

• Waarom wordt er op onze gemeentewebsite geen enkele info gegeven, kijk 
bijvoorbeeld naar hoe Gulpen-Wittem dit doet: https://www.gulpen-
wittem.nl/onderwerpen/vrijwilligerswerk 

 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Aantal ontvangen vragen over vrijwilligerswerk 1e helft 2024 en aantal 

gekoppelde vrijwilligers aan organisatie.  
• Redenen niet voortzetten samenwerkingen met platform WeHelpen (nieuwe 

naam Wijzelf B.V.): keuze voor opbouwwerker vrijwilligerswerk, informatie 
voor inwoners en verenigingen volgt via Mazjerang. 

• Vindbaarheid informatie over vrijwilligerswerk op gemeentelijke website 
onder kopje Vrijwilligers en verzekering (https://www.valkenburg.nl/voor-
inwoners-en-ondernemers/zorg-en-welzijn/werk-en-
inkomen/vrijwilligers-en-verzekering?zoek=vr) 
 

Reactie lid H. Baaij. 
 
Door de fractie VVD zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Jongerenwerkers 
De VVD is blij dat de gemeente zich inzet om jongeren te betrekken bij de 
ontwikkeling en inrichting van een jongerenruimte. We hopen dat veel jongeren 
hier op reageren om deze plek een “huiskamer” voor jongeren te laten worden. 
We hebben wel een kritische noot ontvangen vanuit de ondernemers. Enerzijds 
zijn er opmerkingen over de wijze waarop deze vacature in de markt wordt 

https://www.gulpen-wittem.nl/onderwerpen/vrijwilligerswerk
https://www.gulpen-wittem.nl/onderwerpen/vrijwilligerswerk
https://www.valkenburg.nl/voor-inwoners-en-ondernemers/zorg-en-welzijn/werk-en-inkomen/vrijwilligers-en-verzekering?zoek=vr
https://www.valkenburg.nl/voor-inwoners-en-ondernemers/zorg-en-welzijn/werk-en-inkomen/vrijwilligers-en-verzekering?zoek=vr
https://www.valkenburg.nl/voor-inwoners-en-ondernemers/zorg-en-welzijn/werk-en-inkomen/vrijwilligers-en-verzekering?zoek=vr
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gezet “verdien drie keer zoveel als bij de appie”, waardoor gesuggereerd wordt 
dat andere ondernemers de jeugd onderbetalen en verder zijn bij ons 
opmerkingen binnengekomen of de werktijden conform de arbeidstijdenwet 
zijn (www.nlarbeidsinspectie.nl/onderwerpen/wetgeving-kinderen-en-
jongeren ). Kan de wethouder hier uitleg over geven? 
 
Beantwoording wethouder J. Kleijnen inzake: 
• Insteek prikkelen en enthousiast maken jongeren voor opengestelde 

vacature. 
• Uitbetaling via CAO gemeenten. 
• Werktijden in overleg. 
• Houden aan wettelijke regels. 
• Aantal tot dusver ontvangen reacties. 
• Start na herfstvakantie in voormalige ruimte muziekschool in Polfermolen. 
• Beschikbaar stellen twee ruimtes voor speelgoedruilbeurs. 
• Nagaan functie/salarisschaal CAO gemeenten. 

Schriftelijke aanvulling: de vacature is geplaatst op basis van schaal 04, 
trede 00 van de CAO Gemeente. Het uurloon is € 14,76. 

 
Reactie lid J. Pluijmen. 
 
Tarieven gehandicapten parkeerkaart 
Als VVD zijn we geschrokken van de berichtgeving over de grote 
prijsverschillen bij de aanvraag van een gehandicaptenparkeerkaart (onderzoek 
ANP onder 335 gemeenten). Onze gemeente is in het Heuvelland de duurste 
met € 220,00. We staan graag op de eerste plek als gemeente maar niet met 
dit soort onderzoeken. Voor eenzelfde gehandicaptenparkeerkaart betaalt een 
aanvrager in Eijsden-Margraten slechts € 31,00. Kan de wethouder dit 
uitleggen? Zeker nu gemeenten zélf de prijs van een gehandicapten-
parkeerkaart mogen bepalen. 
 
Zie de beantwoording van wethouder J. Kleijnen bij de door de fractie AB 
ingediende rondvraag. 
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11. Sluiting. 
 
Rond 20.21 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt de deelnemers 
voor hun inbreng en wenst alle aanwezigen een fijne avond. 
 

 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Sociaal Domein van maandag 25 
november 2024. 
 
 
Edith Theunissen,      Chrétien Jamin, 
commissiegriffier      voorzitter 


